
 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4D3N Singapore 

          

DAY 1: ARRIVAL- Singapore – Night Safari    (x)                                                          

Upon arrival at Changi International Airport Singapore, meet and greet by our representative 

before being transferred to your hotel. After check in, free at own leisure for the rest of the day. 

At 5.30pm, pickup from hotel and proceed to Night Safari Tour (4.5 hrs). After tour, transfer 

back to hotel 

 

抵达新加坡樟宜国际机场后，请与我们的代表见面并问候，然后转移到您的酒店。办理入住手
续后，您可以在一天的剩余时间内自由活动。下午5.30，从酒店接客，然后进行夜间野生动物
园之旅（4.5小时）。游览后，转移回酒店 

 

DAY 2: Half Day City Tour – Sentosa     (Breakfast)                                            

At 9.00am, proceed for half day Singapore City Experience Tour. We begin our journey from 

Suntec City to see the Fountain of Wealth before continuing towards the Padang area, followed 

by a stop at the Merlion Park where you can take beautiful pictures with the Singapore icon. Other 

prominent attractions in that area include the picturesque Fullerton Hotel, the Esplanade, the Sin-

gapore Flyer, Marina Bay Sands, the Helix bridge. A section of the tour will also bring you to Chi-

natown and Little India for some cultural sights and sounds. The last leg of the tour brings us to 

the Jewel Box, Singapore's iconic hilltop destination up on Mount Faber to catch a fascinating view 

of the city skyline before ending off at the Jewellery Wholesale factory. Transfer back to hotel. 

Pick up at hotel lobby at 2.00 pm and proceed to Sentosa Island Tour (07 hours) Inclusive of 

Cable Car Ride, Extreme Log Ride, S.E.A Aquarium + MEM, Madame Tussauds, IOS Live, 

Wings of Time 

Fly above the hill from Faber Peak Singapore, through a skyscrapper and cross the harbour on 

the Mount Faber Line. First stop after the Cable Car ride, experience “Extreme Log Ride”, a virtual 
4D roller coaster at 4D AdventureLand. Proceed to Madame Tussauds, get ready for the world 

famous celebrity wax attraction with fully themed interactive zones! Explore the history of Singa-

pore at Images of Singapore LIVE and be amazed in the “Spirit of Singapore” boat ride! Discover 
the awe-inspiring world of life in the ocean at S.E.A. Aquarium at Resort World Sentosa Singa-

pore. Step into S.E.A. Aquarium and immerse yourself in a magical marine world seen through 



 

 

our planet’s largest window to the ocean. At MEM, relive the glorious conquest of the seas, as 

you return to the Maritime Silk Route of eras past. Be transported through time in 15 thematic 

galleries, journey in the tailwinds of renowned seafarers, and even flee pirate invaders aboard a 

burning ship. Not to mention the Wings of Time – a dazzling display of laser lights and fireworks 

that will definitely mesmerize you. * Min. height for Journey 2 & Extreme Log Ride is 90cm. Des-

perado is 110cm 

 

上午9:00，进行半天的新加坡城市体验之旅。我们从新达克城出发，欣赏财富之泉，然后继续

前往巴东地区，然后在鱼尾狮公园停留，在那里您可以用新加坡的标志性照片拍照。该地区其

他著名景点包括风景如画的富乐顿酒店，滨海艺术中心，新加坡摩天观景轮，滨海湾金沙，螺

旋桥。游览的一部分还将带您到唐人街和小印度，欣赏一些文化景点和声音。旅程的最后一站

将我们带到珠宝盒，这是新加坡标志性的山顶目的地，位于费伯山（Mount Faber），可以欣赏

迷人的城市天际线景观，然后前往珠宝批发工厂。转移回酒店。  

 

在2.00 pm在酒店大堂接客，然后进行圣淘沙岛之旅（07小时），包括缆车之旅，至尊木屋之

旅，S.E。A水族馆+ MEM，杜莎夫人蜡像馆，IOS Live，时光之翼 从新加坡 Faber Peak的山上

飞过，穿过一个摩天大楼，然后越过 Faber Mount Line的港口。乘坐缆车后的第一站，在4D 

Adventureland体验虚拟4D过山车“ Extreme Log Ride”。前往杜莎夫人蜡像馆，通过完全主题化
的互动区，为世界著名的名人蜡像之旅做好准备！在新加坡实况影像中探索新加坡的历史，并

以“新加坡精神”乘船惊叹！在 S.E.A.探索海洋中令人敬畏的生命世界圣淘沙名胜世界新加坡的

水族馆。踏入 S.E.A.水族馆，让自己沉浸在一个神奇的海洋世界中，透过我们这个星球最大的

海洋窗户可以看到。在MEM，重温昔日的海上丝绸之路，重温海洋的光荣征服。在15个主题

画廊中穿越时空，在著名海员的逆风中航行，甚至在燃烧的船上逃离海盗入侵者。更不用说时

间之翼–令人眼花 display乱的激光灯和烟火表演一定会让您着迷。 *分钟旅程2和极限原木骑行

的高度为90厘米。绝望是110厘米 

 

DAY 3: Universal Studio Tour     (Breakfast)                                                       

Breakfast at hotel, pickup from hotel at 9.45am, and proceed for Full Day Universal Studio Tour. 

HIGHLIGHT • Southeast Asia's first and only Universal Studio Theme Park • Meet and Greet with 
your favorite characters • Features 24 rides and shows in 7 themed zones Go beyond the screen 
and Ride The Movies at Universal Studios Singapore. Experience cutting-edge rides, shows and 

attractions based on your favourite blockbuster films and television series. Entrance fee included. 

 

在酒店享用早餐，在9.45am从酒店接客，然后进行全天环球影城一日游. 

亮点•东南亚第一个也是唯一的环球影城主题公园•与您最喜欢的角色会面和问候•在7个主题区

域内进行24次骑行和表演，超越屏幕，在新加坡环球影城骑电影。根据您最喜欢的大型电影和

电视剧，体验最先进的游乐设施，表演和景点。包括入场费。 

 

 

DAY 4: Depart             (Breakfast)                                            

Free at own leisure until departure to Changi International Airport Singapore 

自由活动，直到离开新加坡樟宜国际机场 



 

 

PACKAGE INCLUSIONS 

➢ Return Airport Transfer          

➢ Sightseeing as per the itinerary        

➢ 3 Nights’ Accommodation 

➢ Meals as per Itinerary 

➢ Tours as per Itinerary 

 

PACKAGE EXCLUSIONS 

•  All personal expenses; porterage, bar & laundry 

•  Travel insurance coverage i-e RM39/pax 

•  High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable] 

 

Email       : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com 

Tel   : +603- 9074 8699 

Fax         : +603- 9074 8599 

WhatsApp  : +6016-222 4621 

Website   : www.reliancepremiertravel.com 

 

RELIANCE PREMIER TRAVEL  

     

KL Eco City      Cheras Outlet 

SO-13A-7, Menara 1     46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 

No. 3 Jalan Bangsar     43200 Cheras Selangor, Malaysia. 

Kuala Lumpur 59200 
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